

RE: CORPORATE RATE AGREEMENT (January 1st 2020–December 31st 2020)

As a valued business partner of Novotel Taipei Taoyuan International Airport, we are very pleased to offer your organization the 2020 Corporate Rates as stated below. 非常感謝您對於台北諾富特華航桃園機場飯店的支持。身為本飯店最珍視的貴客我們非常樂意提供您 2020 年商務訂房合約。

Validity of Special Room Rates: January 1st 2020–December 31st 2020

合約期間: 2020 年 01 月 01 日起至 2020 年 12 月 31 日止

Room Type/房型	Benefits/優惠	Rack Rate/定價	Contract Rate/合約價
Standard King/Twin Room 標準客房(一大床/兩小床)	1 person / Room with 1 Buffet Breakfast 一位 / 房價內含一客自助早餐	NT\$8,000	NT\$3,800
Executive Floor 精英會行政樓層			
Executive King Room 行政客房(一大床)	1 person / Room with 1 Buffet Breakfast 一位 / 房價內含一客自助早餐	NT\$10,000	NT\$5,800
Executive King Suite 行政套房(一大床)	1 person / Room with 1 Buffet Breakfast 一位 / 房價內含一客自助早餐	NT\$11,500	NT\$7,300

Benefits for Standard Room Accommodation 標準客房入住優惠:

- Standard Room with 2 Breakfasts is additional NT\$400+10% per room. 標準房另加一客自助早餐加價 NT\$400+10%
- Executive Room with 2 Breakfasts is additional NT\$800+10% per room. 行政房另加一客自助早餐加價 NT\$800+10%
- Free Internet access in-room (wired/wireless). 免費客房內寬頻上網(有線/無線)。
- Free access to 24-hour fitness room, in-door heated swimming pool, Kid's Pool, Sauna, Jacuzzi, and Pool Table.
免費使用 24 小時豪華健身房, 室內恆溫游泳池, 兒童戲水池, 三溫暖蒸氣室, 按摩水療池, 及撞球桌。
- Tea & coffee making facilities in-room. 客房內沖茶及咖啡設備。
- Free Taoyuan Airport Shuttle Service. 免費桃園機場交通接駁服務。

Additional Benefits for Executive Room Accommodation 行政房專屬禮遇:

- Exclusive Nespresso Coffee Maker in-room. 客房內 Nespresso 咖啡機設備。
- Complimentary daily breakfast, beverage service, evening Happy Hour service and computer access in the Premier Lounge. 於九樓精英會貴賓廳免費享用每日早餐、咖啡飲料、晚間雞尾酒 Happy Hour 及電腦使用服務。
- Complimentary use of Premier Lounge meeting room for two hours per stay. 住宿期間每房可享兩小時免費使用精英會會議室乙次。
- Personalized check-in and check-out service in the Premier Lounge. 享有精英會貴賓廳專屬服務櫃檯。
- Late check-out until 02:00PM (subject to hotel availability). 可延遲退房至下午兩點(需視飯店當日住房情況)。

Remarks 備註:

- The above contract rates are included 5% government tax but are subject to a 10% service charge.
上述之合約房價已含 5% VAT 但須另加 10%服務費。
- The amount of each bill should be paid in addition to any transaction fee incurred by bank and in the currency of the bill.
帳單金額在付款時須不包含銀行手續費及任何匯款手續費。
- These contract rates are exclusive to the Corporate Employees and invited delegates only, all reservation needs to make through email / fax / or phone by contracted company.
此合約房價僅供本合約公司員工或受邀貴賓使用，所有訂房皆須透過合約公司以書面或電話預訂。
- Upon Hotel's request, the Company / Guest should guarantee the room booking by providing arrival flight and credit card details.
飯店可要求貴公司或客人提供航班資訊、信用卡或公司正式信件以保證預訂的客房。
- Any changes or cancellations must be made before 06:00PM on arrival day. Any late cancellations or No-Show reservations may be subject to ONE night room charge. Please refer to hotel confirmation for the most updated information.
任何取消或更訂入住日期之訂房均需於原入住日晚上六點前通知飯店。如於入住當日晚上六點後取消或更動行程或未通知取消造成 NO-SHOW 之訂房，飯店將酌收第一晚住房費用。相關最新規定以飯店公告為準。
- Hotel's official check-in time is 03:00PM and check-out time is 12:00PM. 飯店入住時間為下午三點鐘，退房時間為中午十二點鐘。
- Request for early check-in or late check-out is subject to room availability. 如欲提早入住或延遲退房均需視飯店當日住房情況。
- Any dispute or controversy under or in connection with this contract, two parties shall negotiate base on good faith. If negotiation failed, two parties agreed to submitted arbitration in Taiwan Taoyuan District Court.
因本合約所產生之相關爭議，雙方應依誠信為原則處理解決，而若訴訟雙方同意以台灣桃園地方法院為第一審管轄法院。

Thank you once again for your valuable support and we look forward to welcoming your guests to Novotel Taipei Taoyuan International Airport soon. 再次衷心的感謝您對台北諾富特華航桃園機場飯店的支持，我們期盼不久的將來在飯店迎接您的貴客的蒞臨。